
  

 

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

 Tomas Carlson valdes till ordförande och Lars Tegvall till sekreterare.     

 

§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet. 
 Till röstlängd fastställdes närvarolistan som bifogas. 

 

§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande. 

 Tomas redovisade hur kallelsen kungjorts och mötet förklarades därmed vara i behörig ordning 

utlyst.   

 

§ 4 Fastställande av föredragningslista. 

Fastställdes.    

 

§ 5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 

 Anders Jarl och Hans Mörk valdes. 

 

§ 6 Genomgång från sektionsledarna. 

Ralf Lilja och Peter Fasth informerade om aktiviteter i Segelsektionen, bl a seglarcoaching,   

individuell fortsättningsutbildning som ägt rum i sommar och återkommer  2023. Peter informerade 

om de seglingstävlingar som arrangerades i somras och planeras återkomma även 2023. Kryss-

länsbana via Jkg hamn. ”Lufta dina segel” enkel tävling med egen tidtagning, även för nybörjare,   

återkommer också liksom den sociala verksamheten i anslutning till arrangemanget.   

Adam Gemheden och Hans Mörk informerade om föreningens seglarskolor för barn och ungdomar  

liksom ”Prova-på-segling” som genomförts med ca 650 ungdomar. Bättre begagnade C55 och 2-

Kronor har införskaffats och några av föreningens äldre jollar kommer att avyttras. En av flyt-

bryggorna behöver förlängas. Vuxenseglarskolan har genomförts med 38 elever och ca 20 

funktionärer.  

Conny Larsson berättade och visade bilder från fiskesektionens aktiviteter som även fortsätter 

under vintersäsongen. Ett antal gemensamma fiskeutflykter genomfördes i samarbete med Södra 

Vätterns FiskareFörening och Trolling.  Fiskesektionen arrangerar också flera fisketävlingar i 

Vättern under sommarsäsongen liksom klubbmästerskap. Statistik på fångad fisk rapporteras till 

Länsstyrelsen. Årlig ”Prova-på-fiskedag” arrangerades för allmänheten. Röding open arrangeras 

årligen i september med 24 båtar i år.  

Lars Tegvall informerade om ”Rödingens Dag” 30 okt i år och hälsade alla välkomna.  

 

§ 7     Information om Sjöbo. Peter Fasth informerade att renoveringen av bryggan mm. nu är slutförd 

och visade ett kort bildspel. Peter konstaterade att Per Gemheden m. fl som hållit i projektet har 

gjort ett bra arbete med god hjälp av många medlemsarbeten. Ett nytt regelverk för gäster via grind 

kommer att tas fram till kommande årsmöte av Sjöbosektionen och styrelsen för bättre kontroll och 

översyn. Antalet ledamöter i sektionen behöver utökas.  

  

§ 8     Information om Rosendala och Huskvarna hamn. Hans Mörk och Emil Nyquist berättade om 

utvecklingen i pågående projekt. Diskussion om gång-cykelvägens bredd med Trafikverket pågår, 

innan renovering av de inre bryggorna kan påbörjas. Viss renovering av inre bryggorna har skett i 

avvaktan på beslut. Tankstation ska sättas upp vid södra servicebryggan liksom servicehus och 
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gästbrygga. Ett bildspel visades. Rosendalapiren har renoverats och en brygga med handikapphiss 

planeras. Bidrag har sökts hos Allmänna Arvsfonden i samråd med Parasportförbundet och 

Riksidrottsförbundet/SISU. Bidrag har också sökts hos Jönköpings kommun/Fritid. 

  

§ 9     Information om höga elpriser och åtgärder. Jan-Erik Johansson redogjorde om höga elpriser och        

att styrelsen beslutat stänga av elvärmen i våra klubbstugor kommande vinter, men undantag av 5 

grader på de ställen vi har vatten indraget. 

 

§ 10   Synpunkter och idéer från medlemmar. Fler kameror i Huskvarnahamnen diskuterades. 

            

§ 11   Övriga frågor. Inga övriga frågor. 
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